
 
 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
2023-10-26 

 
Demens-team 
 
Pensionärsrådet ställer frågor om demens-team på sitt möte 2023-10-16. Enligt det svar 
som stadsdelsförvaltningen inkommer med så saknar stadsdelen ett demens-team. Flera 
stadsdelar i Stockholms stad har demens-team, men vi sakar ett sådant. Svaret från 
stadsdelsförvaltningen till pensionärsrådet enligt protokollet är att kompetensen inom 
hemtjänsten behöver höjas. Vi skulle vilja att förvaltningen gör en ordentlig genomlysning 
och redovisning för nämnden om hur förvaltningen arbetar med frågan. Det gäller både hur 
man arbetar med dementa brukare och hur man hjälper anhöriga till dementa. 
 
 
Vi vill därför fråga följande: 

1. Varför saknar stadsdelen ett demens-team? 
 

2. Hur ställer sig förvaltningen till att införa ett demens-team? 
 

3. Hur arbetar förvaltningen med att höja kompetensen när det gäller demensvård? 
 

4. Vad skulle fördelarna med ett demens-team vara? Och finns det nackdelar med ett 
demens-team? 
 

5. Anser förvaltningen att man har de resurser som krävs för en god demensvård 
inklusive hjälp till anhöriga? 
 

6. Finns det något annat förvaltningen önskar lyfta när det gäller demensvård? 
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